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Rada Miejska w Strykowie 

Protokół nr XXIII/2020 

z XXIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 28 maja 2020 r. 
 

Obrady rozpoczęto 28 maja 2020 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:33 tego samego 

dnia. 

Transmisja z obrad dostępna: http://bip.strykow.pl/?a=11597 

 

Obecni: 

1. Dariusz Dziewulski 

2. Marek Gierat 

3. Andrzej Janeczko 

4. Paweł Kasica 

5. Grzegorz Kozłowski 

6. Wincenty Majchrzak 

7. Jakub Mielczarek 

8.  Łukasz Orłowski 

9. Damian Perek 

10. Tadeusz Rosiński 

11.  Bartłomiej Roszczypała 

12.  Karol Sitek 

13.  Mateusz Słojewski 

14. Anna Ślęzak 

15. Jarosław Włodarczyk 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa, 

Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków. 

 

1. Otwarcie obrad XXIII sesji i stwierdzenie kworum. 
Otwarcia obrad i stwierdzenia kworum dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica.  

 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 
Przewodniczący RM w Strykowie obowiązki sekretarza powierzył wiceprzewodniczącemu 

Rady Miejskiej w Strykowie Andrzejowi Janeczko. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad o 

pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania nowego terminu rozpatrzenia skargi na 

działanie Burmistrza Strykowa (XXIII_233_2020). 

Kolejne punkty z dotychczasowego porządku obrad otrzymują kolejną po sobie numerację. 

Przyjęcie porządku obrad wraz z wnioskiem o poszerzenie.  

Głosowano wniosek w sprawie poszerzenia porządku obrad XXIII sesji: 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

http://bip.strykow.pl/?a=11597
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kozłowski, Łukasz Orłowski 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad po poszerzeniu o pkt 7.  

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, Damian Perek, 

Tadeusz Rosiński, Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, 

Jarosław Włodarczyk 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Janeczko, Jakub Mielczarek 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kozłowski, Łukasz Orłowski 

Głosowano wniosek w sprawie: 
o reasumpcję głosowania ze względu na brak możliwości oddania głosu przez dwóch 

radnych.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kozłowski, Łukasz Orłowski 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad ze zmianą.  

Wyniki głosowania nr II 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kozłowski, Łukasz Orłowski 

 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Głosowano w sprawie: 
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie: radny Mateusz Słojewski, radny Karol 

Sitek, radny Damian Perek. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kozłowski, Łukasz Orłowski 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/190/2019 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 

2020 rok ( XXIII_231_2020). 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/190/2019 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2020 

rok ( XXIII_231_2020). 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kozłowski, Łukasz Orłowski 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/189/2019 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2020-2030 ( XXIII_232_2020). 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/189/2019 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stryków na lata 2020-2030 ( XXIII_232_2020). 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kozłowski, Łukasz Orłowski 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania nowego terminu rozpatrzenia skargi na 

działanie Burmistrza Strykowa (XXIII_233_2020). 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wskazania nowego terminu rozpatrzenia skargi na działanie 

Burmistrza Strykowa (XXIII_233_2020).  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, 

Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, 

Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Janeczko 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kozłowski, Łukasz Orłowski 

 

8. Zatwierdzenie protokółu z XX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w 

dniu 28 lutego 2020 r. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokółu z XX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 28 

lutego 2020 r.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kozłowski, Łukasz Orłowski 

 

9. Zatwierdzenie protokółu z XXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w 

dniu 8 kwietnia 2020 r. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokółu z XXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 8 

kwietnia 2020 r.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kozłowski, Łukasz Orłowski 

 

10. Zatwierdzenie protokółu z XXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 7 maja 2020 r. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokółu z XXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 7 

maja 2020 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kozłowski, Łukasz Orłowski 

 

11. Sprawozdanie z realizacji „Rocznego programu współpracy Gminy Stryków z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2019 rok”. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia Sprawozdania z realizacji „Rocznego programu współpracy Gminy Stryków z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2019 rok”.  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kozłowski, Łukasz Orłowski 

 

12. Przedstawienie przez Burmistrza Strykowa Raportu o stanie Gminy Stryków za 

2019 rok. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa mówił, że zgodnie z ustawą o samorządzie 

gminnym, która nakłada  na Burmistrza obowiązek przedstawienia radzie gminy raportu o 

stanie gminy za rok poprzedni, przedkłada Radzie Miejskiej w Strykowie taki Raport o stanie 

Gminy Stryków za rok 2019. 

Raport jest dokumentem publicznym będzie udostępniony w Biuletynie Informacji 

Publicznej. Zgodnie z trybem określonym w ustawie o samorządzie gminnym Mieszkańcy 

będą mogli odnieść się w debacie nad tym Raportem. 

Burmistrz podziękował Pani Skarbnik, Pani Sekretarz i wszystkim pracownikom za 

przygotowanie Raportu. 

 

13. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 
Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa mówił, że jest to okres pandemii gdzie rząd 

uchwalając kolejne tarcze antykryzysowe zdejmuje pewne ograniczenia związane ze stanem 

epidemicznym. Urząd funkcjonował w tym okresie, odbywały się nabory wniosków na 

wymianę pieców na źródła ekologiczne, będzie ogłoszony kolejny nabór wniosków z tego 

względu, że nie zostały wykorzystane jeszcze wszystkie środki zabezpieczone w budżecie 

Gminy Stryków. 

Trwały spotkania z potencjalnymi firmami zainteresowanymi inwestowaniem w naszej 

Gminie, co może pozytywnie wpłynąć na dochody budżetu naszej gminy w ciągu 

najbliższych lat. 

Ze względu na zmniejszenie obostrzeń dotyczących sfery oświaty Burmistrz mówił o 

funkcjonowaniu oświaty na terenie Gminy Stryków- szkół i przedszkoli, gdzie decyzje o 
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otwarciu placówek pozostawia dyrektorom szkół, którzy  dokonują rozpoznania ile dzieci 

będzie korzystało z powrotu do szkoły.  

Burmistrz podziękował Mieszkańcom za wyrozumiałość związaną z wprowadzeniem 

ograniczeń w funkcjonowaniu Urzędu Miejskiego w Strykowie w okresie epidemicznym. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa poinformował o: 

 bieżącej realizacji inwestycji tj. budowie  kanalizacji w Tymiance, budowie drogi w 

Ługach, budowie świetlicy w Wyskokach, 

 przetargu na budowę oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Stryków, 

 o podpisaniu trzech umów na dofinansowanie remontu świetlic wiejskich: w 

Rokitnicy, w Pludwinach oraz zagospodarowania działki wiejskiej w Sadówce, 

 trwających analizach zmierzających do możliwości rozbudowy oczyszczalni ścieków 

w Strykowie ;  

 otrzymaniu dofinansowania budowy drogi Ługi-Michałówek, 

 oczekiwaniu na rozstrzygnięcie konkursu na dofinansowanie budowy dróg 

dojazdowych; 

 mniejszych niż w roku ubiegłym wpływach środków finansowych z podatku PIT, CIT 

z powodu trwającej epidemii, 

 rozpatrywaniu w trybie indywidualnym składanych wniosków o zmniejszenie, 

umorzenie lub odroczenie podatku od nieruchomości; 

 pracach nad planami zagospodarowania przestrzennego – zostały wstrzymane 

ponieważ nie można było przeprowadzić debaty publicznej; 

 otwarciu Urzędu Miejskiego dla obywateli od 1 czerwca 2020 r. 

Radny Tadeusz Rosiński mówił, aby Urząd opracował ulotki zachęcające do wymiany 

pieców. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że takie ulotki są przygotowane, informacje są udostępniane na 

stronie internetowej Gminy oraz na facebooku. 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że rolnicy, którzy posiadają działki przy drodze Ługi-

Michałówek obawiają się niskich cen za 1 m kwadratowy wykup gruntów pod drogę. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że o tym jakie będą stawki indywidualne nie jest w stanie 

poinformować ponieważ Mieszkanka odwołała się do Wojewody od decyzji zezwalającej na 

realizację inwestycji drogowej Starosty Zgierskiego, Wojewoda podtrzymał decyzję Starosty 

uznając, że została wydana zgodnie z prawem, decyzja ta nie jest jeszcze prawomocna, kiedy 

stanie się prawomocna to będziemy przystępować do wywłaszczenia. Z mocy ustawy 

przejmiemy grunty, zostanie powołany rzeczoznawca przez Starostę Zgierskiego, który każdą 

działkę indywidualnie oceni, dlatego nie wiadomo na dzień dzisiejszy jakie będą stawki. 

Należy mieć jednak na uwadze, że są to tereny rolne. 

Radny Damian Perek mówił, że Mieszkańcy mają problem z uzyskaniem dokumentacji ze 

Starostwa w Zgierzu na budowę przyłącza gazowego i prosił o wydłużenie terminu 

przyjmowania przez Urząd wniosków na wymianę piecy.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że wymiana pieca jego zdaniem powinna nastąpić do połowy 

października ponieważ rozpoczyna się sezon grzewczy. Nie można dokonywać zakupu pieca 

przed podpisaniem umowy ponieważ Regionalna Izba Obrachunkowa zakwestionowała nam 

Uchwałę w tej sprawie. Komisja weryfikująca wnioski też musi mieć czas na sprawdzenie 

wniosków. Instalacja pieca nie może odbyć się wcześniej niż podpisanie umowy z Urzędem. 

Radny Jarosław Włodarczyk pytał:  

 na jakim etapie jest rozbudowa oczyszczalni ścieków w Bratoszewicach? 

 na jakim etapie jest scalanie gruntów pod budowę kompleksu szkolno-sportowego? 

 Na jakim etapie jest sprawa spadku ok.5 milionów? 
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Radny Jakub Mielczarek prosił aby Burmistrz przedstawił na jednym z posiedzeń komisji 

informację dotyczącą rozmów z parkami przemysłowymi, o której Burmistrz mówił 

wcześniej w tym punkcie. 

 

14. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica złożył, sprawozdanie z 

działalności międzysesyjnej w tym poinformował o posiedzeniach komisji rady oraz odbytych 

przez radę sesjach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował o wpływających do rady 

pismach w sprawie zwolnień, obniżeń podatku od nieruchomości , od środków 

transportowych. 

Jedna z firm złożyła wniosek do rady  o przesunięcie terminu płatności podatku od 

nieruchomości do 30 września i w związku z tym Przewodniczący mówił, że po otrzymaniu 

informacji od Burmistrza Strykowa dotyczącej całej procedury wydłużania terminów i jej 

skutków złoży wniosek o rozważenie możliwości podjęcia takiej uchwały przez radę. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji budżetu Rady Miejskiej w Strykowie złożył sprawozdanie z 

posiedzenia Komisji w okresie między sesjami. 

http://bip.strykow.pl/?a=11597 

 

15. Sprawy różne. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa udzielił odpowiedzi na pytania radnego 

Jarosława Włodarczyka: 

 grunty pod kompleks sportowo- kulturalno-edukacyjny- dokonano w imieniu Gminy 

zakupu pięciu działek, jeden z właścicieli musi dokonać pewnych korekt w księgach 

wieczystych, jest przygotowany plan zagospodarowania przestrzennego do wyłożenia, 

który nie był wyłożony do debaty przez sytuację epidemiczną, gdyby ktoś nie zgodził 

się na wykup dokonamy wywłaszczenia. 

Będziemy uruchamiać procedurę projektowania kompleksu i wtedy będę występował 

do rady o przeznaczenie środków finansowych na ten cel. 

 oczyszczalnia ścieków w Bratoszewicach- nie ma zagrożenia w realizacji tego 

zadania, wprost przeciwnie chcemy te inwestycję zrealizować w krótszym terminie o 

jeden rok czyli w 2021 ( planowana była do zakończenia realizacji w 2022 r.).W 

związku z pozyskaniem środków na inne inwestycje będziemy mogli dokonać zmian 

w budżecie i przyspieszyć realizację tego zadania. Wystąpiliśmy do Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska o  zmianę umowy pożyczki na trzy lata – zawarta była 

na cztery lata. Zarząd Funduszu przychylił się do naszego wniosku. 

 spadek- kontynuujemy procedurę poprzez prostowanie i dokonywanie zmian w 

księgach wieczystych, konieczne są pomiary geodezyjne, rzeczoznawca musi 

oszacować majątek i wystawić do licytacji. Jest wyrok sądu gdzie sąd uznał, że firma 

windykacyjna może dochodzić odszkodowań  do kwoty jaką może uzyskać z licytacji. 

Jest to wyrok korzystny dla Gminy, nie może nam zabierać środków z konta 

bankowego. 

Będzie to długa procedura na 2 do 5 lat ale będziemy musieli za to zapłacić nie z 

własnej winy. 

Radny Marek Gierat pytał na jakim etapie jest koszenie poboczy dróg? 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że jednostka rozpoczyna koszenie 

poboczy dróg. 

http://bip.strykow.pl/?a=11597
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Radny Dariusz Dziewulski zgłosił do uzupełnienia dziury w asfalcie przy ul. Stary Rynek w 

Strykowie oraz prosił o dokonanie przeglądu drzew na ul. Stary Rynek i Emilii Plater, 

ponieważ niektóre są w złym stanie. 

Radny pytał co z przekształceniem terenów przy ul. Sowińskiego pod budowę bloku 

mieszkalnego? 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział, że ubytki będą uzupełniane w 

obrębie całej Gminy, drzewa były przeglądane w całej Gminie, dokonany zostanie dodatkowy 

przegląd i wtedy podejmiemy decyzję, które są do usunięcia. Przy każdej wycince są jej 

zwolennicy i przeciwnicy, którzy uważają, że nie należy drzew usuwać. 

Co do zmiany planu zagospodarowania- jeżeli już podjęliśmy decyzję o zmianie studium to 

nie róbmy nowych planów na starym studium jeżeli mamy wizję przyjęcia nowego studium o 

czym dyskutowaliśmy na posiedzeniu komisji. 

http://bip.strykow.pl/?a=11597 

Radny Tadeusz Rosiński mówił o tym, że jest niewystarczający Internet nawet w przypadku 

nauczania jakie obecnie mają dzieci. Dobrym rozwiązaniem byłoby położenie światłowodu na 

terenie całej gminy i Strykowa. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa mówił, że są firmy które już budują sieć na 

światłowodach na terenie naszej jednostki. Jako Gmina nie będziemy inwestować w 

światłowód, poza tym aspekt budowy światłowodu a dostarczanie Internetu to dwie różne 

sprawy.  

http://bip.strykow.pl/?a=11597 

Radny Jarosław Włodarczyk pytał:  

 czy rozpoczęto utwardzanie dróg gminnych tłuczniem w jego okręgu wyborczym i 

prosi o takie działanie na terenie całej Gminy; 

 wykaszanie dróg powiatowych- prosił o interwencję w tej sprawie do powiatu; 

 na jakim etapie jest budowa wodociągu w Woli Błędowej? 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa mówił, że rozpoczęło się utwardzanie dróg. 

Odnośnie dróg powiatowych Burmistrz deklarował wystąpienie do Pana Starosty w tej 

sprawie, a z drugiej strony ekolodzy apelują o niewykaszanie poboczy ze względu na 

panującą suszę. 

Wykonanie wodociągu w Woli Błędowej zostało zlecone Zakładowi Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Strykowie z terminem wykonania do 30 września b.r. 

Radny Wincenty Majchrzak prosił aby wcześniej występować do Powiatu o wykaszanie 

poboczy dróg zwłaszcza przy skrzyżowaniach, aby uniknąć 

Radny Karol Sitek pytał na jakim etapie jest budowa ul. Słonecznej i Akacjowej, czy w tym 

roku rozpoczną się prace czy w następnym?  

Radny Karol Sitek mówił o zaniedbanym rondzie na końcu ul. Brzezińskiej i zapchanych 

przepustach przy ul. Brzezińskiej. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa mówił, że przepusty postaramy się oczyścić 

siłami Jednostki Robót Publicznych. 

Rondo na ul. Brzezińskiej jest rondem wojewódzkim, jeżeli nie będzie oczyszczone to 

postaramy się je oczyścić. 

Budowa ul. Akacjowej i Słonecznej – informowałem Pana, że musimy wziąć pod uwagę 

nasze możliwości finansowe mając na uwadze dochody Gminy oraz o tym , że ten wniosek 

dobrze wpisywałby się we wnioski na dofinansowanie. Będzie to zapewne zadanie dwuletnie 

gdzie do wykonania jest kanalizacja, chodniki, nakładki asfaltowe. Część tej drogi jest 

planowana jako ciąg pieszo-jezdny. Będę dążył aby w tej kadencji to wykonać. 

Radny Mateusz Słojewski prosił o wsparcie i wystąpienie do Powiatu w sprawie wykaszania 

poboczy dróg i odkrzaczania. 

Radny podziękował Burmistrzowi za inwestycję –droga Cesarka-Ługi. 

http://bip.strykow.pl/?a=11597
http://bip.strykow.pl/?a=11597
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Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa mówił, że tam gdzie zagraża to bezpieczeństwu 

użytkowników dróg kierowani są pracownicy jednostki Robót Publicznych aby wykosić 

pobocza bez względu na kategorie drogi i jej właściciela. 

Burmistrz zwrócił się do Przewodniczącego rady aby zapraszał na sesje radnych powiatowych 

aby bezpośrednio do nich kierować problemy związane z funkcjonowaniem dróg. 

http://bip.strykow.pl/?a=11597 

 

16. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Radny Mateusz Słojewski odczytał protokół Komisji Uchwał i Wniosków: 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nr 1-  

Rozważyć możliwość przygotowania projektu uchwały przez Burmistrza na temat procedury 

przesunięcia terminów płatności podatku od nieruchomości dla firm ( przez przedsiębiorców). 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kozłowski, Łukasz Orłowski 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nr 2 – 

O zwoływanie sesji zwyczajnych rady Miejskiej  w ostatni czwartek miesiąca.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Damian Perek, Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, 

Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

PRZECIW (1) 

Tadeusz Rosiński 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kozłowski, Łukasz Orłowski 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nr 3 -    

Wystąpienia właścicieli firm działających na terenie Gminy Stryków w przedmiocie obniżeń 

podatku od nieruchomości, zwolnień z podatku od nieruchomości i z podatków od środków 

transportowych, ze względu na sytuację związaną z epidemią wirusa SARS-CoV-2 przekazać 

do rozpatrzenia Burmistrzowi  Strykowa w trybie indywidualnym. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, 

Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, Anna Ślęzak, 

Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

http://bip.strykow.pl/?a=11597
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Andrzej Janeczko, Mateusz Słojewski 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kozłowski, Łukasz Orłowski 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Wincenty Majchrzak, 

Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Bartłomiej Roszczypała, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Kozłowski, Łukasz Orłowski 

 

17. Zamknięcie obrad. 
O godzinie 10.33 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie, po wyczerpaniu przyjętego 

porządku obrad, dokonał zamknięcia dwudziestej trzeciej sesji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Transmisja obrad dostępna: 

http://bip.strykow.pl/?a=11597 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica 

 

 

Przygotowała: Zdzisława Kubiak 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
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